
Huller i Kyststien 

 
 

Som brugere af Kyststien allerede længe har vidst, så er der visse 

steder, hvor stien er på vej i havet. Det skyldes stormenes rasen og 

manglende kystsikring. 

Og det er da synd for det gode initiativ, som så mange har lagt så 

store kræfter i, både med at planlægge og at udføre. 

Nu er det ikke mangel på interesse fra ”bagmænds og -kvinders” 

side, at der ikke allerede er sket noget i sagen, men der er mange 

instanser, der skal give deres besyv med.  

Kystgruppen under Hou Fællesforum, Høfdeholderne og Odder 

Kommunes Miljøafdeling har fået udarbejdet en rapport med planer 

om en mere varig sikring af kysten, og denne rapport er nu sendt 

videre i systemet. Hvis planerne kan godkendes på højere steder, så 



mangler der ’bare’ ca. 2 mio. kr. og lidt hårdt arbejde, så skulle 

stien gerne blive god igen og holde i mange år. 

Håber ikke, planerne løber ud i sandet. 

P.S. Hvis læserne ligger inde med store sten, vil Høfdeholderne 

måske være interesseret i at aftage dem. 
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